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Hovedformandens årsberetning 

 

Som ny formand skulle Maria Grøndahl berette fra år 2021. Desværre var beretningen på en PC, 

som lå derhjemme! Dette fandt Maria først ud af i sidste øjeblik. Hun var derfor af få ord og ingen 

husker de få ord, hun fik sagt.  

Det var en stor fejl, men bestyrelsen blev orienteret efterfølgende og har taget dette til 

efterretning. De fremmødte havde ingen spørgsmål!  

 

 


